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PROTOKÓŁ 

LXXVIII Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 28 lutego 2024 r. 

LXXVIII Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 

Trwała od godz. 14:00 do godz. 16:20. 

Na ogólną liczbę 21 radnych, obecnych było 21 radnych, co stanowi kworum, przy którym 

Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

z 2019 r. poz. 506), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

Gminy Strzelce Opolskie pod linkiem: 

http://bip.strzelceopolskie.pl/rada_miejska/sesje_rady_miejskiej.html 
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w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2024 – 
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20 grudnia 2023 r. – druk H; ............................................................................................................. 13 
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Otwarcie obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady LXXVIII Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich. Informuję, iż obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Na początku jak zawsze bardzo proszę, aby 

wszyscy radni, chcący zabrać głos podczas sesji, podchodzili do mikrofonów, ponieważ 

mówienie z dala od mikrofonu nie jest słyszalne w transmisji obrad, ani nie zostanie 

odnotowane do protokołu. Witam wszystkich zgromadzonych na dzisiejszej sesji: Burmistrza, 

zastępców, szanownych radnych oraz pracowników. 

W ostatnim czasie dotarła do nas smutna informacja o odejściu byłego radnego, wieloletniego 

sołtysa i działacza OSP z Warmątowic pana śp. Alojzego Macioszka. Uczcijmy jego pamięć 

minutą ciszy. Proszę o powstanie. 
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Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności1 stwierdzam prawomocność 

obrad. Na sali jest 21 radnych, co stanowi kworum. Teraz bardzo proszę o potwierdzenie swojej 

obecności na tabletach. Proszę o potwierdzenie Kworum. 

Szanowni Państwo, porządek obrad wraz z projektami uchwał na dzisiejszą sesję otrzymaliście 

w dniu 21 lutego 2024 r.2 W poniedziałek zgodnie z zapowiedzią zostały przekazane projekty 

uchwał w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce 

Opolskie na 2024 r. – druk G, w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 

Strzelce Opolskie na lata 2024 – 2027 przyjętą Uchwałą Nr LXXV/616/2023 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r.– druk H, zostały Państwu przedłożone 

i udostępnione w aplikacji eSesja. W dniu 26 lutego wpłynął na moje ręce wniosek Burmistrza 

Strzelec Opolskich o wycofanie z porządku obrad druku A czyli projektu uchwały  w sprawie 

uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Strzelce Opolskie”3. Czy są jakieś pytania i uwagi do porządku obrad? 

Radny Marek Zarębski zapytał burmistrza o uzasadnienie wniosku w sprawie wycofania 

projektu uchwały. Burmistrz odpowiedział, że pojawiły się wątpliwości w zapisach, po ich 

wyjaśnieniu projekt będzie przedstawiony na komisjach merytorycznych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Nie widzę więcej głosów. Jeśli nie ma więcej uwag, to 

przechodzimy do głosowania w sprawie wycofania z porządku obrad druku A. Kto z Państwa 

Radnych jest za wycofaniem z porządku obrad projektu uchwały opisanego na druku A4, kto 

jest przeciw, kto wstrzymał się od głosowania. 

Stwierdzam, że wniosek w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

 
1 Lista obecności. 
2 Porządek obrad sesji. 
3 Wniosek w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały – druku A. 
4 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy”. 
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gminy Strzelce Opolskie” został przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.5 

Przechodzimy do realizacji zmienionego porządku obrad.6 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 

20237 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu – przyjęcia 

sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 

rok 2023. Proszę Damiana Obrusznika – zastępcę dyrektora Gminnego Zarządu Oświaty 

o przedstawienie sprawozdania. 

Pan Damian Obrusznik przedstawił radnym sprawozdanie. 

Czy ktoś z państwa ma jakieś pytania? Jeśli nie ma żadnych pytań to stwierdzam przyjęcie 

przez Radę Miejską sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego za rok 2023. 

Podjęcie uchwał w sprawach:  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – podjęcia uchwał w sprawach: 

 
5 Wynik głosowania w sprawie wycofania druku A 
6 Nowy porządek obrad sesji. 
7 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2023 
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w sprawie przekształcenia mieszkań chronionych w mieszkania treningowe i 

wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tych 

mieszkaniach – druk B;8 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie 

przekształcenia mieszkań chronionych w mieszkania treningowe i wspomagane oraz określenia 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tych mieszkaniach – druk B. Projekt uchwały 

przedstawi pani Justyna Kompala – p.o. kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Pani Justyna Kompala przedstawiła radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pana Bogdana Małychę. 

Pan Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku B? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie przekształcenia mieszkań chronionych w mieszkania 

treningowe i wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tych 

mieszkaniach została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.9 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXVIII/635/202410 

w sprawie udzielenia dotacji celowej Rzymskokatolickiej Parafii Chrystusa 

Króla w Kadłubie – druk C;11 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji celowej Rzymskokatolickiej Parafii Chrystusa Króla w Kadłubie – druk C. Projekt 

 
8 Projekt uchwały w sprawie przekształcenia mieszkań chronionych w mieszkania treningowe i wspomagane 

oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tych mieszkaniach. 
9 Wynik głosowania. 
10 Uchwała Nr LXXVIII/635/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie 

przekształcenia mieszkań chronionych w mieszkania treningowe i wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w tych mieszkaniach. 
11 Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Rzymskokatolickiej Parafii Chrystusa Króla w Kadłubie  



 Protokół  z LXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 lutego 2024 r. 

 

6 
 

uchwały przedstawi pan Henryk Czempiel – kierownik Referatu Spraw Społecznych 

i Promocji. 

Pan Henryk Czempiel przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Poproszę panią Agnieszkę Knopik o opinię Komisji Budżetu 

i Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Henryka Skowronka o opinię Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Bogusława Fariona o opinię Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

Pan Bogusław Farion przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę chęci 

dyskusji. Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych 

jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku C? Proszę o podniesienie ręki 

i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej Rzymskokatolickiej Parafii 

Chrystusa Króla w Kadłubie została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.12 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXVIII/636/202413 

 
12 Wynik głosowania. 
13 Uchwała Nr LXXVIII/636/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 lutego 2024 r. sprawie 

udzielenia dotacji celowej Rzymskokatolickiej Parafii Chrystusa Króla. 
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w sprawie udzielenia dotacji celowej Stowarzyszeniu Rozwoju Wsi 

Grodzisko – druk D;14 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji celowej Stowarzyszeniu Rozwoju Wsi Grodzisko – druk D. Projekt uchwały przedstawi 

pan Henryk Czempiel – kierownik Referatu Spraw Społecznych i Promocji. 

Pan Henryk Czempiel przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Poproszę panią Agnieszkę Knopik o opinię Komisji Budżetu 

i Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Henryka Skowronka o opinię Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Bogusława Fariona o opinię Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

Pan Bogusław Farion przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku D? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej Stowarzyszeniu Rozwoju Wsi 

Grodzisko została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się”.15 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXVIII/637/202416 

 
14  Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Stowarzyszeniu Rozwoju Wsi Grodzisko. 
15 Wynik głosowania. 
16 Uchwała Nr LXXVIII/637/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie 

udzielenia dotacji celowej Stowarzyszeniu Rozwoju Wsi Grodzisko. 
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w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres 

do 3 lat – druk E;17 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do 3 lat – druk E. Projekt uchwały 

przedstawi pani Ewa Hałek – dyrektor Gminnego Zarządu Mienia Komunalnego. 

Pani Ewa Hałek przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy pana Henryka Skowronka. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku E? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

na okres do 3 lat została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.18 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXVIII/638/202419 

w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024 – 

2027 – druk F;20 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wyboru 

ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024 – 2027  – druk F. Szanowni Państwo, 

przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wyboru ławników do Sądu Rejonowego 

w Strzelcach Opolskich na kadencję 2024 – 2027. W dniu 6 grudnia wpłynął wniosek Prezesa 

Sądu Okręgowego w Opolu o konieczności przeprowadzenia wyborów uzupełniających na 

ławników.  Punkt ten składać się będzie z następujących ppkt 

 
17 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do 3 lat. 
18 Wynik głosowania. 
19 Uchwała Nr LXXVIII/638/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do 3 lat. 
20 Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024 – 2027 . 
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1. przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do 

sądów powszechnych; 

2. wybór i powołanie Komisji Skrutacyjnej; 

3. przeprowadzenie wyborów tajnych przez Komisję Skrutacyjną; 

4. ustalenie wyników wyborów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2024-2027; 

5. podjęcie uchwały 

 

1. Przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – W pierwszej kolejności poproszę Panią Irenę Kaczmarek – 

przewodniczącą Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych 

o przedstawienie opinii Zespołu. 

Pani Irena Kaczmarek - Szanowni Państwo, opinia o zgłoszonych kandydatach na ławników 

do Sądu Rejonowego w Strzelcach Opolskich na kadencję 2024 - 2027 została Państwu 

przekazana 23 lutego br. tj niezwłocznie po posiedzeniu Zespołu w tej sprawie. Nie mniej 

odczytam ją teraz. 

Opinia została odczytana.(dołączono do protokołu) 

2. Wybór i powołanie Komisji Skrutacyjnej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ławników wybiera Rada w głosowaniu tajnym w celu 

przygotowania i przeprowadzenia głosowania tajnego niezbędna jest Komisja Skrutacyjna, 

zatem przechodzimy do kolejnego ppkt wybór i powołanie Komisji Skrutacyjnej. Szanowni 

Państwo, proponuję, aby członkowie zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na 

ławników stanowili komisję skrutacyjną. Są to Radni: Irena Kaczmarek, Agnieszka Knopik, 

Bogdan Małycha, Antoni Karecki oraz Arnold Kozioł. Czy są uwagi? Nie widzę. Przechodzimy 

do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem składu komisji skrutacyjnej proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 
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Stwierdzam, że skład komisji skrutacyjnej został zatwierdzony przy 21 głosach „za”21 

Proszę zatem, aby komisja skrutacyjna zebrała się, wybrała ze swojego składu 

Przewodniczącego i przygotowała karty do głosowania oraz urny w celu przeprowadzenia 

tajnego głosowania.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – zarządzam krótką przerwę. 

Po przerwie. 

3. Przeprowadzenie wyborów tajnych przez Komisję Skrutacyjną; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, komisja skrutacyjna jest gotowa, zatem 

proszę Przewodniczącego(ą) Komisji Skrutacyjnej o zapoznanie radnych ze sposobem 

głosowania, a następnie  przeprowadzenie głosowania tajnego. 

Pani Irena Kaczmarek - Szanowni Państwo, Głosowanie jest tajne. Głosowanie odbywa się 

poprzez wyczytywanie przez członka Komisji Skrutacyjnej, według listy obecności, nazwisk 

radnych, którzy kolejno podchodzą do urny  i w obecności Komisji Skrutacyjnej wrzucają do 

niej karty do głosowania. Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie przy nazwisku każdego 

kandydata znaku „x” w kratce obok wyrazu „tak” opowiadając się w ten sposób za wyborem, 

lub w kratce obok wyrazu „nie” opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi tego 

kandydata na ławnika. Jeżeli radny na karcie do głosowania:  

1) postawi przy nazwisku kandydata znak „x” jednocześnie w kratce obok wyrazu „tak”, jak i 

w kratce obok wyrazu „nie”;  

2) nie postawi przy nazwisku kandydata znaku „x” w kratce ani obok wyrazu „tak” ani obok 

wyrazu „nie”;  

3) wypełni kartę przy nazwisku kandydata w sposób niezgodny (tj. inny niż dokonanie  wyboru 

poprzez postawienie przy nazwisku każdego kandydata znaku „x” w kratce obok wyrazu „tak” 

opowiadając się w ten sposób za wyborem, lub w kratce obok wyrazu „nie” opowiadając się 

w ten sposób przeciwko wyborowi tego kandydata na ławnika). 

 
21 Wynik głosowania, 
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- jego głos uważa się za ważny bez dokonania wyboru w obrębie tego kandydata (wstrzymujący 

się).  

Karty wyjęte z urny niesporządzone przez Komisję Skrutacyjną są kartami nieważnymi.  

Kart całkowicie przedartych Komisja Skrutacyjna nie bierze pod uwagę. 

Kandydata na ławnika do Sądu Rejonowego w Strzelcach Opolskich uważa się za wybranego, 

jeżeli w głosowaniu uzyskał więcej głosów, znaków „x” w kratce obok wyrazu „tak” od sumy 

znaków „x” w kartce obok wyrazu „nie”. 

Wybór ławnika następuje zwykłą większością głosów przy obecności, co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady. 

Tajne głosowanie. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poprosiła o rozdanie kart do głosowania. Radny Arnold 

Kozioł rozdał radnym karty. Następnie radni głosowali na kartach. Pani Kaczmarek odczytała 

kolejno nazwiska radnych, którzy wrzucali karty do urny. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – zarządzam krótką przerwę. 

Po przerwie. 

4. Przedstawienie wyników wyborów; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do przedstawienia 

wyników wyborów. Oddaję głos p. Irenie Kaczmarek – przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej 

o przedstawienie wyników wyborów poprzez odczytanie protokołu. 

Pani Irena Kaczmarek odczytała na głos protokół z wyników głosowania. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do projektu uchwały 

w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027 – druk F. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania informuję, iż § 1  otrzymuje brzmienie: 

„Po dokonaniu głosowania w trybie tajnym nad wyborem ławników dokonuje się wyboru 

ławnika do Sądu Rejonowego w Strzelcach Opolskich: Krystyna Przeszowska”. 



 Protokół  z LXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 lutego 2024 r. 

 

12 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku F? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2024-2027 została przyjęta przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”.22 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXVIII/639/202423 

w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej w 

Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie uchwały 

budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2024 r – druk G. ;24 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały sprawie zmieniającej 

Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 

roku w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2024 r – druk G. Projekt 

uchwały przedstawi – Joanna Smyła – zastępca Skarbnika. 

Pani Joanna Smyła przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Poproszę panią Agnieszkę Knopik o opinię Komisji Budżetu 

i Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku G? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

 
22 Wynik głosowania. 
23 Uchwała Nr LXXVIII/639/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie 

wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024 – 2027 . 
24 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2024 a 
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Strzelce Opolskie na 2024 r. została przyjęta przy 19 głosach „za”, braku  „przeciw” i 2  głosach 

„wstrzymujących się”.25 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXVIII/640/202326 

w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce 

Opolskie na lata 2024 – 2027 przyjętą Uchwałą Nr LXXV/616/2023 Rady 

Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r. – druk H;27 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmieniającej 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2024 – 2027 przyjętą 

Uchwałą Nr LXXV/616/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r. 

– druk H. Projekt uchwały przedstawi pan Joanna Smyła – zastępca Skarbnika. 

Pani Joanna Smyła przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę panią Agnieszkę Knopik o opinię Komisji Budżetu 

i Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku H? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 

Strzelce Opolskie na lata 2024 – 2027 przyjętą Uchwałą Nr LXXV/616/2023 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r. została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku 

głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.28 

 
25 Wynik głosowania. 
26 Uchwała Nr LXXVIII/640/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie 

zmieniającej Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 roku 

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2024 r  
27 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2024 

– 2027 przyjętą Uchwałą Nr LXXV/616/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r.. 
28 Wynik głosowania. 
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Uchwała została oznaczona pod nr LXXVIII/641/202429. 

Burmistrz Goc zwrócił się do radnych, że przyjęli znaczącą zmianę budżetu, czyli subwencję 

na sferę oświatową wynoszącą ponad 5 milionów złotych. Otrzymana kwota przeznaczona jest 

na wzrost wynagrodzeń nauczycieli szkół i przedszkoli. Po analizie okazało się, że potrzebne 

są dodatkowe 2 miliony 300 tysięcy zł, trzeba znaleźć w budżecie te dodatkowe środki. Pan 

Damian Obrusznik potwierdził słowa burmistrza i poinformował, że podwyżki miały być 

wypłacane od pierwszego marca, jednak najpierw należy zabezpieczyć w budżecie brakującą 

kwotę by wypłacać zwiększone wynagrodzenia. Dlatego wypłata wyrównań nastąpi 

w późniejszym mieszczącym się w ustawie terminie, czyli w kwietniu. 

Radny Tadeusz Koteluk zabrał głos w sprawie sytuacji w przedszkolach, z powodu niskich 

wynagrodzeń dochodzi do zwolnień, trzeba coś z tym zrobić, aby nie było sytuacji, że osoba 

z wyższym wykształceniem zarabia tyle co osoba sprzątająca. 

Przyjęcie protokołu z LXXVII sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu przyjęcia 

protokołu z LXXVII Sesji Rady Miejskiej. Czy są jakieś uwagi i pytania do protokołu?  

Radny Marek Zarębski zgłosił uwagę, że w czterech głosowaniach nie zgadzają się wyniki oraz 

brak jest zapisu dot. wypowiedzi o przedsiębiorcy.  

Przewodnicząca  zwróciła się do radnego, że trzeba to sprawdzić wobec tego punkt został bez 

przyjęcia.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Pana Burmistrza, Tadeusza Goca, o przedstawienie 

sprawozdania. 

Pan Tadeusz Goc przedstawił radnym sprawozdanie z działalności pomiędzy sesjami. 

Pytania do Sprawozdania Burmistrza 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania, uwagi? Nie widzę. 

Brak chęci dyskusji. 

 
29 Uchwała Nr LXXVIII/641/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie 

zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2024 – 2027 przyjętą Uchwałą Nr 

LXXV/616/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r. 
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Wnioski, sprawy różne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wnioski 

i sprawy różne. Otwieram dyskusję. 

Radna Irena Kaczmarek zwróciła się do burmistrza, by wyczyścić rozjeżdżoną przez ciężki 

sprzęt drogę w parku od tzw. „trzech ławek”. Radna zwróciła również uwagę, że powstały 

ubytki w poboczu w drodze na wieżę Ischl.  

Radna Danuta Foryt poprosiła, by procedura wymiany lamp w latarniach ulicznych trafiła do 

jak największej liczby mieszkańców. By uświadomić, że świecące w dzień latarnie oznaczają 

wymianę lamp lub awarię. Radna zgłosiła również by przestawić zegar, aby oświetlenie uliczne 

włączało się później niż o 16.45. 

Radny Henryk Siromski w imieniu mieszkańców zapytał, czemu są coraz większe opóźnienia 

w wywozie śmieci i szamba, co gmina jako właściciel spółki ma zamiar z tym zrobić. 

Radny Marek Zarębski zabrał głos pytając burmistrza, czemu w obwieszczeniu wyborczym 

sołectwo Osiek przyłączono do okręgu nr 1, czyli do Strzelec Op., przecież Brzezina lub 

Warmątowice są położone bliżej Strzelec.  Dlaczego nie było takiej informacji podanej na 

poprzedniej sesji, radny zapytał, czy jest drugie dno takiego stanu rzeczy i poprosił 

o wyjaśnienie.   

Radny Henryk Skowronek poprosił o wsparcie w wyegzekwowaniu przestrzegania przez firmę 

Ewpol przyjętych norm. W ostatnim czasie mieszkańcy Szymiszowa skarżą się na uciążliwą 

działalność składu opału, który pracuje w dzień i w nocy, 7 dni w tygodniu, dodatkowo było 

przypuszczenie pożaru, interweniować musiała straż pożarna a właściciel unika kontaktu.  

Komisja Gospodarki Komunalnej zgłaszała wnioski do służb, jednak nic się nie zmienia. 

Burmistrz Goc odpowiedział radnym, że trwają prace w parku, także rolnicy i pracownicy 

nadleśnictwa trochę drogę zanieczyścili, poinformował, że do dwóch lat ma nastąpić 

modernizacja i budowa ścieżek. Odniósł się do sprawy obwieszczenia informując radnego, że 

od kilku lat okręgi wyborcze ustala Komisarz Wyborczy, a gmina nie ma z tym nic wspólnego. 

Następnie głos zabrał pan Józef Kampa przychylając się do prośby radnej o umieszczenie 

w Informatorze procedury wymiany lamp. Zwrócił się do radnego Siromskiego, żeby zgłaszać 

problemy z wywozem do referatu Gospodarowania Odpadami a nie na sesji, by móc zastosować 

sankcje karne wobec odbierającego odpady. 

W sprawie wywózki śmieci głos zabrała pani Agnieszka Knopik wyjaśniając radnemu, że 

SWiK miał problemy z autem. Gdy są opóźnienia wodociągi za każdym razem informują 

sołtysa, że wywóz nastąpi w innym terminie. Poprosiła, by mieszkańcy pytali o takie informacje 
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swoich sołtysów. Burmistrz Goc powiadomił radnych, że gmina przygotowuje się do przetargu, 

trwają rozmowy, będą nowe rozwiązania, które zostaną przedstawione na komisjach rady. Do 

dyskusji włączył się radny Skowronek dodając, że jest jeszcze jeden problem z systemem 

odbioru odpadów, jest to problem ludzki, brak jest chętnych do pracy ładowacza. Burmistrz 

Goc dopowiedział, że w wielu sferach spłaszczenie płac jest zauważalne dlatego należy się 

liczyć ze zwiększeniem płacy dla pracowników odpowiedzialnych za odbiór odpadów, bo 

konkurencja w innych firmach jest duża. 

Burmistrz Józef Kampa poinformował, że referat ROŚ wystąpi do starosty by przeprowadzić 

kontrolę firmy Ewpol w związku z wydzielaniem niedozwolonych zapachów. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzedniej 

sesji30 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. W czasie od ostatniej sesji wpłynęły 

dwie  interpelacje a odpowiedź została udzielona w terminie. Czy są jakieś pytania? 

Pan Piotr Pospiszyl zapytał o to, jaki projekt gmina będzie realizować, o którym mowa 

w piśmie, radny wyraził niezadowolenie z otrzymanej odpowiedzi. Burmistrz Józef Kampa 

wyjaśnił, że sporządzony audyt wykazał, że gmina musi wystąpić do GDDKiA o projekt 

organizacji ruchu, którego koszty poniesie gmina jako zlecająca.  

Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

interpelacje i zapytania radnych. Czy ktoś z państwa chce złożyć interpelację lub zapytanie, 

proszę o przygotowanie ich na piśmie31. 

Zgłoszono jedno zapytanie. 

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  Wpłynęło do mnie pismo Radnego Marka Zarębskiego. 

Odczytam jego treść. 

 
30 Odpowiedź na interpelację. 
31 Interpelacja radnego. 
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Przewodnicząca odczytała pismo informujące o rezygnacji radnego z członkostwa w Klubie 

Radnych Prawo i Sprawiedliwość. Przewodnicząca Puzik poinformowała, że w związku z tym 

w Radzie Miejskiej istnieją trzy kluby radnych. 

Po otwarciu dyskusji radny Andrzej Porębny wyraził podziękowania pani Bernadetcie Tacicy 

i złożył najlepsze życzenia w związku z zakończeniem pracy w urzędzie. 

Radny Bogusław Farion zapytał o oświadczenie majątkowe i  zapisy notowań z giełdy, które 

musi w nim umieścić.  

Na koniec przewodnicząca Puzik w imieniu całej Rady Miejskiej złożyła podziękowania pani 

Bernadetcie Tacicy za współpracę i życzenia wszystkiego najlepszego w nowej pracy. 

 

Ustalenie daty następnej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Ustalam termin kolejnej, LXXIX sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich na 27 marca 2024 roku o godz. 14.00. 

Zamknięcie obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zamykam obrady LXXVIII Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich. 

Zamknięcia obrad LXXVIII sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela 

Puzik. 

Przewodniczyła: Gabriela Puzik 

Protokół sporządziła: Małgorzata Kielan 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 


